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1. Mötets öppnande 
Ordförande Ellen Sörensson förklarar mötet öppnat. 
 

2. Val av 
● Ordförande 

Sittande 
 

● Sekreterare 
Céline Salim  
 

● Justerare 
Elvin Yousefi 

                        Jacob Lyngbäck  
 
 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
 

 
5. Information från 

 
● Ordförande 

Verksamhetsplaner ska presenteras. Varje styrelsepost ska säga vad man 
har gjort under året. Verksamhetsplanering finns uppe på hemsidan för alla 
att se. Går igenom vad styrelsen står för och gör (finns uppe på hemsidan 
under verksamhetsplaner 2024). Styrelsen ska bli tårtade efter  

● Kassör 
redovisade årets utgifter och inkomster på förra stormötet. Revisor (valdes 
förra årsmötet) ska gå genom det skattmästare har gjort för att se till att allt 
har följts upp till måttet och att allt stämmer. Verksamhetsplanen var att gå 
plus mot årets slut vilket har lyckats då det har blivit 64 000 kr plus. 
Revisor bekräftar att allt såg bra ut och har förtroende för styrelsen. 

● Materialförvaltare 
Upplever att verksamhetsplaneringen har följts då overaller har beställts 
vid två större tillfällen, hoodies har beställts in samt märken. Inventering 
och städning av förrådet skedde under året.  

● Webmaster 
 Uppdaterat hemsidan, dokumenterat en lathund för överlämning, dock 
inte skaffat en vice då den upplever att det ej har behövts.  

● PR-utskottet 



 Varit vikarie för Vanessa då detta är vanessas planer. Hållit sociala medier 
uppdaterade, genomfört samarbeten som in-dagen, hållit på med Apex för 
att få närkontakt med företag i Karlstad. Sponsor för SEKE 50 har fixats 
av Sandra (utbildningsansvariga).  

● Utbildningsutskottet 
 Försökt förbättra utbildningen med kontakt med utbildning utskottet i 
kåren. Haft möten och även fixat en mingelkväll med företag första 
torsdagen i månaden för studenter.  

● Motionsphöseriet 
 Beer Mile, ovve-pimp, futsal turnering har hållits och även utvecklat 
samarbete med sexmästeriet och nollningskomiteen vilket har lyckats. 
Halltider har hållits igång varje söndag. Upplever att målen har hållits för 
verksamhetsplaneringen.  

● Sexmästeriet 
Ge medlemmar en chans på evenemang utanför skolan, samarbeta med 
andra föreningar på KAU, utveckla och bibehålla SEKEs traditioner. 
Evenemangen kunde vara bl a julsittning, ovveinvigning, beer fest, 
ovve-sittning osv. Även tagit in nya medlemmar till sexmästeriet.  

 
 

6. Diskussionspunkter 
● Den nya styrelsen ska väljas in och valberedningen ska presentera vilka de har 

valt in. Även två personer som ska räkna röster som ej själva får rösta. 
Intervjuer har hållits för alla sökande. Valberedningen har valt fram följande 
till posterna. Röstning ska hållas som är anonym och sökande går ut ur 
rummet.  
 
Ordförande: Sophie Stray 
Vice ordförande: Céline Salim 
Sexmästare: Emmy Johansson 
Sekreterare och Materialförvaltare: Tilde Lavinius 
Utbildningsansvarig: Hugo Lorentzon 
Kassör: Minea Dautbegovic 
PR ansvarig: Märta Bjuresäter 
Webbmaster: Wilma Bratt 
Motion Phösare: Axel Wange 
 
Röstningen är klar och majoriteten röstar ja för alla sökande och deras poster. Detta är 
den nya styrelsen.  
 

● Det ska även väljas in förtroendeperson som ska finnas utöver styrelsen där medlemmar kan 
vända sig till om en medlem anser att styrelsen har gjort fel. Tre väljs ut: en kille, en tjej och 
sen en till. Arvid Andersson, Jacob Lyngbäck, Emma Vaisse. 

● revisor inför nästa årsmöte volontärer: Oliver Strandäng och Emma Sörensson.  
● Fastställa medlemsavgiften är samma som förra året och ändras ej.  
● Nollningskomiteen presenteras av årets generaler. Många har ansökt till Kaptener och 

Löjtnanter. 
 



Grupp 1: Erik och Mio  
Grupp 2: Emma och Elsa  
Grupp 3: Märta och Ella  
Grupp 4: Minea och Joline  
Grupp 5: Erik och Måns  
Grupp 6: Arin och Lukas 
Grupp 7: Tuva Lisa och Lina 
Grupp 8: Gustav och Oliver  

   
 
  

7. Övriga frågor 
 

  
8. Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 
 
 


